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Hei
Jeg lurer på hva som må til for at vi kan få Haukeliekspressen tilbake med avgang fra Bergen?
Jeg har skjønt at det slik at det er  hvert enkelt fylke som bestemmer hvilke ekspressbuss‐ruter som får lov til å
kjøre over fylkesgrensene. Dersom det er slik, hvorfor nekter dere da NorWay bussekspress å kjøre
Haukeliekspressen fra Bergen? Det går ekspressbusser både sørover( kystbussen) og nordover ( sognebussen) –
flere avganger for dagen, men altså ikke gjennom Hardanger. Er det spesielle grunner til at innbyggerne i
Hardanger/Odda ikke kan få et ekspressbusstilbud? Er det et politisk vedtak at det ikke skal kjøres ekspressbuss fra
Bergen til Oslo via E134?
Jeg er klar over at Skyss har forsøkt å erstatte ekspressbussruta med en lokal rute innover til Hardanger/Odda  og at
den skal korrespondere med Haukeliekspressen som kommer fra Haugesund på Seljestad. Men den ruten kan på
ingen måte erstatte en ekspressbussrute, hverken på komfort eller brukervennlighet for busspassasjerene. En
ekspressbuss frakter passasjerer over fylkesgrenser og er et minst like viktig kollektivtilbud som fly og tog. De
fleste i Norge bor ikke i nærheten av en toglinje eller en flyplass, og da blir ekspressbussen livsnerven for
passasjertrafikk. Alternativet er bare privatbil.
Skyss skal sørge for godt kollektivtilbud innad i Hordaland og  parallelt skal ekspressbussene sørge for
passasjertransport over fylkesgrensene.
Så hva må til for at vi kan få Haukeliekspressen tilbake med avgang fra Bergen??
 
Vennleg helsing 

Halldis Nilsson
Avdelingsingeniør
55975429 / 45259211 
Haukeland universitetssjukehus
www.helse‐bergen.no


